
  

  

 

Aan de Raad der gemeente Haarlem 

 

Ingevolge het bepaalde in artikel 38 van het Reglement van Orde voor de 

vergadering van de gemeenteraad stellen wij u hierbij in kennis van de op  

20 november 2008 bij ons college ingekomen vragen van de heer W.A. Catsman en 

de heer J.J. Visser en het door het college gegeven antwoord. 

 

         De burgemeester, 

         mr. B.B. Schneiders 

 

 

 

 
 

 

fractievoorzitter 

W.A.Catsman 

Engelandlaan 228 

2034 NG Haarlem 

E-mail: wacatsman@antenna.nl 

023-535 13 15 

06-22 90 50 99 

 

  

Art. 38 vragen van de CDA-fractie van de Haarlemse Gemeenteraad 

 

Geacht College, 

 

Bij de ter kennisnamestukken voor de afgelopen commissie Ontwikkeling 

van 13 november j.l. zat ‘Voortgangsrapportage 2
de

 kwartaal 2008 Delftwijk 2020’. 

Dat betekent dat de stand van zaken tot en met de maand juni 2008 aangegeven is 

een rapportage. De stuurgroep stelt de rapportage 11 september 2008 vast, het 

College op 21 oktober 2008 en de commissie mag het rapport voor de 

commissievergadering van 13 november 2008 lezen. Dat is dus oude kost. Anno 

2008 mag de gemeenteraad een meer ‘verse’ rapportage verwachten, zeker nu 

tegenwoordig  het mogelijk moet zijn actuele managementrapportages te leveren, 

waardoor College en  Gemeenteraad informatie krijgt die zo actueel mogelijk is. 

 

020/2008 

13 januari 2009 

WZ/gb 

09/5964 

 

Beantwoording vragen van de heer W.A. Catsman en de heer J.J. Visser 

inzake voortgangsrapportage Delftwijk 2020 

 

 
 

   Raadsstuk 

 

 

 

 

  Raadsstuk 

B&W datum 

Sector/Afd 

Reg.nr(s) 

 

Onderwerp 

 



 

 

020/2009 

020-2 

 

 

 

 

Onze vragen: 

1.  Is het College het met het CDA eens dat er wel veel tijd zit tussen de 

verslagperiode en de ter kennisname voor de Gemeenteraad? 

2.  Het CDA verzoekt het College in januari a.s. een tot en met december 2008 

geactualiseerde rapportage Delftwijk aan de commissie Ontwikkeling te sturen 

waarin we natuurlijk de voortgang t.o.v. juli 2008 kunnen constateren. 

3.  Het College vraagt ontheffing voorwaarden ISV-II aan. Wat is de verwachting 

van het College in deze? Risico’s? 

 

 

Met vriendelijke groet,  

Wim Catsman 

Jur Visser 

 

 

 

 

Aan de heer W.A. Catsman   Aan de heer J.J. Visser  

lid van de gemeenteraad   lid van de gemeenteraad  

Engelandlaan 228    Eindenhoutstraat 48  

2034 NG  Haarlem   2012 MK Haarlem   

 

 

Onderwerp:   Uw brief van: 

Beantwoording vragen inzake 20 november 2008 

voortgangsrapportage Delftwijk 2020 

 

Op 20 november 2008 heeft u vragen gesteld ex artikel 38 RvO inzake 

voortgangsrapportage 2
e
 kwartaal 2008 Delftwijk 2020. Met deze brief geven wij 

antwoord op uw vragen. Hieronder is de vraag steeds cursief weergegeven waarna 

het antwoord van het college volgt. 

 

1. Is het college het met het CDA eens dat er wel veel tijd zit tussen de 

verslagperiode en de ter kennisname aan de gemeenteraad? 

 

Antwoord 

De reden waarom de voortgangsrapportage dit keer laat ter informatie aan de raad is 

toegestuurd, is omdat deze pas in de stuurgroep van september kon worden 

vastgesteld, De stuurgroep komt slechts enkele malen per jaar bijeen.  

 

2. Het CDA verzoekt het college in januari a.s. een tot en met december 2008 

geactualiseerde rapportage Delftwijk aan de commissie Ontwikkeling te sturen 

waarin we natuurlijk de voortgang t.o.v. juli 2008 kunnen constateren. 

 

Antwoord 

Het college zal zich inspannen om de termijn te verkorten tot januari. 

 

3. Het college vraagt ontheffing voorwaarden ISV-II aan. Wat is de verwachting 

van het college in deze? Risico’s? 



 

 

020/2009 

020-3 

 

 

 

 

Antwoord 

Het college is in gesprek gegaan met het ministerie. Daarbij is afgesproken dat de 

(woning) projecten die opgestart zijn worden meegeteld in het eindresultaat voor de 

afgesproken prestaties. De middelen die Haarlem ontvangt lijken daarmee naar het 

zich laat aan zien veilig gesteld. Een punt van zorg is de situatie na 2009. Haarlem 

maakt zich sterk voor inzet van het rijk voor de ISV3 periode die recht doet aan de 

Haarlemse opgaven. Als de voorgenomen bezuinigingen op het ISV worden 

voortgezet zal een herbezinning op de inzet van middelen (gemeentelijk en van 

derden) en de stedelijke programmering onvermijdelijk zijn. 

 

Met vriendelijke groet, 

 

het college van burgemeester en wethouders, 

 

de secretaris,     de burgemeester, 

drs. W.J. Sleddering    mr. B.B. Schneiders 

 


